

扶康 · 良品

因應服務使用者的興趣與能力，並配合市場需要，本會轄下庇護工場及綜合職業康復服務中心不斷嘗試開發自家生產的項目，讓服務使用者接觸不同的工種，從而發展自己的興趣及技能，並賺取收入。其中皮革製品及香薰驅蚊磚等都是葵興職業發展中心自家生產的熱賣產品。

Demonstrating the workability of our service users, while meeting the demand of the market, Sheltered Workshop and Integrated Vocational Rehabilitation Services Centre have continually developed its own handmade products. Our service users can participate in a wide variety of trainings, and from there develop their own interests and skill sets, while able to earn an income. Handmade leather products and mosquito repellent bricks are the hot items among the Kwai Hing Vocational Development Centre's handmade products.

皮革製品 Handmade Leather Products

服務使用者以工匠的精神全心全意，以雙手打製每一件皮革製品，一針一線、一釘一鎚為客人製作既精緻又實用的皮革製品。客戶或公司更可透過來稿，訂製專屬的客製產品，讓每件產品更具個人特色及更富紀念意義。

Made with the spirit of artisans, each of these leather products are created stitch-by-stitch, nail-by-nail, by our service users. These items are exquisite yet practical, and they are handmade with the utmost sincerity for our customers. We can provide tailor-made products for customers.



產品特色

- **採用全真皮材料**
- **100% 全人手製作**
裁樣 > 植鞣 > 打磨
> 鑿孔 > 縫線
堅持以全人手製作
- **客製紀念品服務**
歡迎來稿訂製專屬壓印、燙金圖案，如公司徽號、學校徽章、特色圖案等。
- **款式多元化**
輕便皮革套
鎖匙皮包
束線皮帶
咖啡皮杯套
來稿訂製專屬項目

Product highlights

- **Made of real leather**
- **100% handmade Pattern cutting > Tanning > Polishing > Drilling > Stitching**
Stick to hand-made.
- **Custom-made souvenirs**
You are welcome to provide your own designs, such as company logos, school emblems and custom patterns for embossing or foil stamping.
- **Comes in a variety of styles**
Handy leather card holder
Leather key Pouch
Leather wire harness
Leather coffee cup holders
Tailor-made designs



香薰驅蚊磚 Mosquito Repellent Bricks

手工香薰驅蚊磚採用天然草本精油、天宮蜜蠟及棕櫚硬脂酸為材料，由服務使用者為客戶用心製作。

Our handmade Mosquito Repellent Bricks are crafted with natural herbal essential oil, Tiangong wax and palm stearic acid. Each Mosquito Repellent Brick is made with care by our service users.



產品特色 Product highlights

- 採用天然材料
- 產品方便攜帶
- 可重覆多次使用
- 多種香味可供選擇
- 款式造型眾多
- Natural ingredients
- Handy
- Reusable and long lasting
- Variety of flavors
- Variety of styles

訂購 / 訂造 Ordering ready-made / Custom items

- 歡迎訂製 (數量不拘)
- 如訂購客製化項目，數量最少 20 個
- 按顧客提供圖案大小、款式再議定價格
- 製作一般需時約 2 至 3 星期 (需視乎產品種類、款式、大小及數量而定)
- Welcome to order (without minimum order)
- Minimum 20 pieces for customized items
- Price will be quoted upon request
- Production lead time is around 2 to 3 weeks (depends on type, style, size and quantity)

訂購查詢 Enquiries

☎ 2426 1514 / 葵興職業發展中心
Kwai Hing Vocational Development Centre